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 O B E C N É  Z A S T U P I T E Ľ S T V O  v  K a l n e j  n a d  H r o n o m  

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – -  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a  

z o  z a s a d n u t i a  O b e c n é h o  z a s t u p i t e ľ s t v a  v  K a l n e j  n a d  

H r o n o m  z o  d ň a  5 . 4 . 2 0 1 1  

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

S t r a n a  č .  6 1  -  8 3  

U z n e s e n i e  č .  4 / 2 0 1 1  -  O Z  
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S T A R O S T A  O B C E  K A L N Á  N A D  H R O N O M  

 

Vec: Pozvánka na riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom 

 

 V zmysle §-u 12 ods. 1 zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov z v o l á v a m  zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom dňa 

 

5 .  a p r í l a  20 11  ( v  u t oro k)  o  1 6 :3 0  h od .  

 

 

na Obecnom úrade v Kalnej nad Hronom. 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľa a zapisovateľky 

3. Interpelácie poslancov OZ a pripomienky občanov 

4. Informácie p. starostu obce Kalná nad Hronom 

5. Informácie o pripravovaných VZN 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Návrh VZN č. 20/2011 o pravidlách prideľovania dotácií z rozpočtu obce 

8. Výročná správa o činnosti Relaxačného centra za rok 2010 

9. Úprava rozpočtu obce Kalná n/Hr.  na r. 2011 a Rozbor hospodárenia za r. 2010 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

 

 

 

 

 

                                                                                              Ing. Ladislav Éhn  

                                                        starosta obce 
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P r e z e n č n á  l i s t i n a   

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom 

zo dňa 5. apríla 2011 

 

 

Meno:                                                                             Podpis: 

 

Ing. Ladislav Éhn, starosta obce                                        .................................... 

 

Mgr. Vojtech Bočák                                                          .................................... 

 

Bc. Roman Gogora                                                            .................................... 

 

Michal Guťan                                                                    .................................... 

 

Mgr. Miroslav Hudec                                                      .................................... 

 

Ing. Arpád Vajda                                                         ................................. 

    

Pavol Kocka                                                                      .................................... 

 

Roman Lacek                                                                    .................................... 

 

Ing. Otto Lúdl                                                                   .................................... 

 

MUDr. Martin Weis                                                          .................................... 

 

 

 

Ing. Ján F ö l d y , prednosta OcÚ                                   ....................................... 

 

Ing. Tibor P á l i n k á š , hl. kontrolór obce                     ........................................ 

 

 

Ostatní prítomní: 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 
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Z á p i s n i c a  

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom zo dňa 5.4.2011 

 

Prítomní: 

 

  starosta obce                                                          Ing. Ladislav Éhn 

  prednosta úradu                              Ing. Ján F ö l d y   

  ostatní prítomní                                                      podľa prezenčnej listiny 

 

R o k o v a n i e  

 

 Dnešné zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom otvoril 

a prítomných privítal Ing. Ladislav Éhn, starosta obce.  

 

 Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných osem poslancov Obecného zastupiteľstva 

(p. poslanec MUDr. Martin Weis telefonicky oznámil, že na zasadnutie OZ sa dostaví 

neskôr), zasadnutie je teda uznášaniaschopné. 

 

 Potom oboznámil prítomných s navrhovaným programom a požiadal poslancov, aby 

k nemu predložili svoje pripomienky a doplnky.  

 

K programu neboli zo strany poslancov žiadne pripomienky a Obecné zastupiteľstvo 

program jednohlasne schválilo.  

 

2.  V o ľ b a  n á v r h o v e j  k o m i s i e ,  u r č e n i e  o v e r o v a t e ľ a  

a  z a p i s o v a t e ľ k y  

 

 Ing. Ladislav Éhn, starosta obce navrhol, aby overovateľom zápisnice z dnešného 

zasadnutia bol MUDr. Martin Weis,  poslanec OZ.  

 Za zapisovateľku určil Ing. Elišku Svordovú, pracovníčku Obecného úradu v Kalnej 

nad Hronom.  
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 Poslanci OZ s navrhnutým overovateľom zápisnice a  zapisovateľkou  

j e d n o h l a s n e   s ú h l a s i l i .  

 Ďalej p. starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie. Za predsedu 

odporučil zvoliť Ing. Arpáda Vajdu, poslanca OZ a za členov komisie navrhol p. Michala 

Guťana a Mgr. Miroslava Hudeca, poslancov OZ. 

 Poslanci Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom návrh na zloženie návrhovej  

komisie s c h v á l i l i . 

Hlasovanie: 

 prítomných: 8 poslancov 

 za: 7 poslancov 

 proti: 0 poslancov 

 zdržal sa: 1 poslanec (p. Michal Guťan) 

 

3. I n t e r p e l á c i e  p o s l a n c o v  a  p r i p o m i e n k y  o b č a n o v  

 

Interpelácie poslancov 

 

- p. Pavol Kocka – navrhol, aby bolo prijaté uznesenie, že zasadnutie OZ bude 

spravidla trvať max. do 22:00 hod.; v prípade, že sa program nevyčerpá, o dva 

týždne sa zvolá ďalšie zasadnutie; s tým, že jednotlivý bod programu bude vždy 

ukončený; táto skutočnosť by mala byť zahrnutá aj v Rokovacom poriadku; 

 

- Mgr. Vojtech Bočák – navrhol, aby zasadnutie bolo min. do 23:00 hod.; 

 

- Ing. Otto Lúdl – navrhol, aby nebola fixne daná hodina; aby bola vždy tá možnosť, 

že v prípade potreby bude trvať zasadnutie dlhšie;  

 

- v súvislosti s uvedeným bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

 

- Obecné zastupiteľstvo r o z h o d l o , že rokovania OZ budú spravidla trvať do 22:00 

hod., s tým, že v prípade že bude potrebné dokončiť bod programu, bude sa hlasovať 

o tom, že sa zasadnutie OZ predlžuje. 

Hlasovanie: 

prítomných: 8 poslancov 

za: 8 poslancov 
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proti: 0 poslancov 

 zdržalo sa: 0 poslancov 

- p. poslanec Mgr. Vojtech Bočák dal návrh na ďalšie uznesenie: 

- Obecné zastupiteľstvo r o z h o d l o , že hlasovanie poslancov sa bude zaznamenávať 

menovite. 

Hlasovanie: 

prítomných: 8 poslancov 

za: 8 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- Mgr. Vojtech Bočák – navrhol, aby Obecný úrad vyzval majiteľa záhrady na 

Komenského ulici, z ktorej prerastá burina až na ulicu, aby ju pokosil;  

- ďalej tlmočil sťažnosť pána Nagya, ktorý býva na ul. SNP (pri štadióne v Kálnici), 

ktorému loptičky z tenisového kurtu a lopty z futb. ihriska končia vo dvore, a ich 

majitelia si ich chodia „vyzdvihnúť“ na jeho pozemok, aby obec na tomto mieste 

umiestnila oznam o zákaze vstupu na jeho pozemok; 

  

- pri tomto bode programu sa na zasadnutie dostavil p. poslanec MUDR. Martin Weis 

(o 16:46 hod.) takže na zasadnutí je prítomných 9 poslancov OZ; 

 

 

- Ing. Otto Lúdl – sťažoval sa miestne komunikácie v obci, ktoré sú vo veľmi zlom 

stave, sú zničené a rozkopané; pričom v obci je veľa korčuliarov a cyklistov, pre 

ktorých sú nebezpečné;  

- ďalej odporučil, aby sa vždy keď sa v obci skolauduje nejaká stavba dôslednejšie 

dbalo na to, aby sa odovzdala úplne, t.j. patrí sem aj úprava okolia stavby, odvoz 

nepoužitého materiálu a pod.; 

- opätovne vytkol Obecnému úradu nedostatočnú informovanosť občanov v obci 

(neúplná internetová stránka obce, pri povinne zverejňovaných zmluvách chýba 

uvedenie Dodávateľa); 

- skonštatoval, že akcia Beh oslobodenia obce bola veľmi vydarená, no kvôli jej slabej 

propagácii sa jej nezúčastnilo viac účastníkov; 
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- p. starosta – internetová stránka obce nie je úplná kvôli technickým problémom 

a nespĺňa naše požiadavky (nebolo možné vkladať niektoré dokumenty); je potrebná 

nová web stránka, ktorá sa už v súčasnosti realizuje; Zmluvy, faktúry a objednávky 

sú zverejnené;   

- čo sa týka rozkopaných ciest, príčinou je dostavba a rekonštrukcia kanalizácie, ktorá 

v súčasnosti v obci prebieha a ktorá sa robí na etapy; pravdepodobne sa práce 

ukončia v priebehu júla, aj vrátane terénnych úprav;  

- p. Roman Lacek – navrhol, aby boli doplnené prvky do detského ihriska a aby bol 

upravený aj terén okolo ihrísk a realizovalo sa ich oplotenie; 

- navrhol, aby boli zverejnená výška odmien poslancov, hlavného kontrolóra, zástupcu 

starostu a starostu obce; 

- poukázal na to, že odpad zo záhrad sa vyváža na čierne skládky pri Hrone, pričom 

obec vlastní mulčovač, ktorý by sa mohol na to využiť; 

- p. starosta – obec síce vlastní mulčovač, no bol už viackrát pokazený, nakoľko nie 

je vhodný na drvenie veľmi hrubých konárov;  

- čo sa týka doplnenia prvkov do detských ihrísk, Komisia mládeže a športu a Komisia 

kultúry by mohli určiť aké detské prvky by bolo vhodné zakúpiť; 

- Ing. Otto Lúdl – navrhol, aby sa zistil záujem u detí; ďalej navrhol, aby sa najprv 

urobil projekt, na základe ktorého sa potom rozhodne, čo sa bude realizovať; 

- boli prijaté nasledovné úlohy: 

 

ÚLOHA č. 1: 

OZ u l o ž i l o  Komisii pre rozvoj vzdelávania a kultúry a Komisii mládeže a športu 

predložiť návrh na rozšírenie detských ihrísk v obci a to na sídlisku JUH a v časti 

obce Kálnica. 

Hlasovanie: 

 prítomných: 9 poslancov 

za: 9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- Mgr. Miroslav Hudec – navrhol, aby sa na obe detské ihriská osadili informačné 

tabule buď s vekovým, alebo váhovým obmedzením používania; 
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- p. Michal Guťan – navrhol, aby sa oplotilo tréningové ihrisko v Kálnici; 

v súčasnosti tam prebieha výstavba a chodia tam ťažké mechanizmy;  

- p. Roman Lacek – navrhol, že keď sa tam urobí oplotenie, nech sa to zamkýna iba 

v nočných hodinách; 

- Bc. Roman Gogora – navrhol, aby sa urobila rekonštrukcia tribúny na futb. ihrisku 

(drevené sedadlá vymeniť za plastové); 

 

ÚLOHA č. 2: 

OZ u l o ž i l o  Komisii mládeže a športu pripraviť návrh modernizácie športového 

areálu v Kálnici. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za: 9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- Bc. Roman Gogora – informoval sa, či obec plánuje prepravu žiakov z Kálnice do 

Kalnej do Materskej a Základnej školy; v súvislosti s uvedeným bola prijatá 

nasledovná úloha: 

 

ÚLOHA č. 3: 

OZ u l o ž i l o  Komisii mládeže a športu zistiť záujem a preveriť možnosti prepravy 

detí z časti obce Kálnica do Kalnej a späť.  

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za: 9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- ako posledné v tomto bode programu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

- Obecné zastupiteľstvo p r e r o k o v a l o  a s c h v á l i l o  Zmluvu o výpožičke medzi 

Reformovanou kresťanskou cirkvou na Slovensku, Cirkevným zborom v Kalnej nad 

Hronom, so sídlom 935 32 Kalná nad Hronom, Mlynská 2 a Obcou Kalná nad 

Hronom, na základe ktorej Požičiavateľ (Ref. Cirkev) prenecháva Vypožičiavateľovi 



69 

 

(Obec) do bezplatného užívania cintorín za účelom jeho prevádzkovania, 

spravovania a údržby. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za: 9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

Pripomienky občanov 

 

- p. Ernest Kováč – prejavil záujem pracovať v Kultúrnej komisii;  

- ďalej navrhol, aby sa vytvoril priechod pre chodcov z chodníka na ul. SNP smerom 

na štadión; 

- upozornil, aby sa dôsledne kontrolovalo vypaľovanie trávy v obci;  

- p. Roland Bogár – vyjadril názor obyvateľov z ul. SNP, ktorí nesúhlasia 

s umiestnením spomaľovacej lavice na tejto ulici; 

- Mgr. Miroslav Hudec – spomaľovacie lavice boli reakciou na sťažnosti občanov, 

kvôli zvýšenej hustote premávky v Kálnici; 

- p. starosta – retardéry sa osadia a ak nebudú vyhovovať a a občania budú mať 

námietky, môžu sa odstrániť; 

- p. Bóriová – informovala sa na pozemok pána Vámosa, či má vydané stavebné 

povolenie na objekt;  

- p. starosta – stavba je postavená na elektrickom vedení; a nakoľko p. Vámos 

nezabezpečil stanovisko dotknutých orgánov ešte pred začatím stavby, zo strany ZSE 

je návrh na odstránenie stavby; celá záležitosť ešte nie je uzavretá a bude v nej konať 

stavebný úrad; 

- p. Robert Švec – poukázal na potrebu zrekonštruovať fasádu čističky odpadových 

vôd;  

- p. starosta – zistí sa rozsah potrebných prác a predloží sa návrh poslancom na OZ; 

- p. Pavol Krajči – informoval sa, akou formou je pripojené osvetlenie MVE pri 

Hrone, KOLIBY a prevádzky AUTOBACIL na elektrický rozvod; či nie sú napojení 

na obecný el. rozvod;  
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- p. starosta - bol objednaný energetický audit, ktorý zahŕňa vypracovanie návrhu 

optimalizácie počtu odberných miest el. energie a výšky maxim. rezervov. kapacít vo 

všetkých obecných objektoch; 

 

4. I n f o r m a t í v n a  s p r á v a  s t a r o s t u  o b c e  

 

- p. starosta - informoval prítomných o ponuke na odkúpenie predajne textilu pri 

Obecnom úrade  – za cenu 170 000 EUR; 

- ďalej informoval o rokovaní s riaditeľom HDM p. Labudom, ktoré sa týkalo 

odkúpenia pozemku od HDM na výstavbu obecných nájomných bytov; výmera je 

cca 6 000 m
2
 za cenu max. 16,60 EUR/m

2
; 

- Mgr. Vojtech Bočák – myslí si, že cena je príliš vysoká; keď tam obec vybuduje 

cestu, prípojky atď., pozemok sa predraží; malo by sa radšej pokračovať vo výkupe 

pozemkov na ul. Červenej armády; 

- p. Roman Lacek – z tejto lokality je komplikovaný prejazd do Kalnej; 

- Ing. Otto Lúdl – na katastrálnej mape by sa mali vyznačiť lokality, ktoré sú obecné 

pozemky a riešiť to komplexne; 

- p. starosta – obec dostala ponuku od firmy MARO na vybudovanie športovej haly; 

vhodným miestom by bol pozemok oproti Zdravotnému stredisku v Kálnici; jednalo 

by sa o multifunkčnú krytú športovú halu s rôznymi športovými aktivitami; mohli by 

sa tam organizovať aj koncerty a pod. podujatia; v objekte by boli vytvorené aj 

priestory pre obchodné prevádzky; výška investície – 2,6 mil. EUR; 

- Ing. Otto Lúdl – dôležité je vyčíslenie mesačných a ročných nákladov športovej 

haly; takisto posúdenie prínosu pre obec, aký by bol priestor na využitie; teda 

posúdiť ekonomickú stránku; bolo by dobré, aby predložili podnikateľský plán; 

- p. starosta – informoval prítomných o situácii týkajúcej sa obchvatu okolo obce; sú 

dohodnuté rokovania s PD Kalná, s tým, že obchvat by išiel aj cez ich areál; aj 

v Územnom pláne je obchvat vedený cez PD; bol by vybudovaný obchvat 

a priemyselná zóna, kde by sa realizovala napr. recyklácia PET fliaš, kompostáreň 

a pod.; 

- MUDr. Martin Weis – najlepšie by bolo porovnať oba projekty; aj cez PD, aj cez 

ostatné pozemky; 

- Mgr. Vojtech Bočák – myslí si, že je priskoro na to, aby sa kupovali pozemky pod 

cestu, ktorá sa bude realizovať až o niekoľko rokov; 
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- p. starosta – podľa neho je vhodná doba, nakoľko cesta I/76 je evakuačnou trasou 

z Mochoviec; v súčasnosti (v súvislosti s udalosťami v Japonsku) sa prehodnocuje 

bezpečnosť jadrových zariadení; je preto potrebné vybudovať obchvat obce; i keď by 

tam nebol vybudovaný obchvat, bola by to vhodná priemyselná zóna; 

- v súvislosti s uvedeným bolo prijaté uznesenie: 

 

- Obecné zastupiteľstvo p o v e r i l o  starostu obce odkúpením časti pozemku, ktorý sa 

nachádza v k.ú. Kalná, parc. reg. E KN, parc. č. 1524/11 – orná pôda o výmere 

175 243 m
2
 (LV č. 745) o rozlohe max. 14 ha za cenu max. 3 EUR/m

2
 za účelom 

perspektívneho rozvoja obce. 

 

Hlasovanie: 

 prítomných: 9 poslancov 

 za:  7 poslancov 

 proti: 2 poslanci (p. Lacek, Mgr. Bočák) 

 zdržalo sa: 0 poslancov 

 

- p. starosta – informoval o rokovaní so SITOU; pravdepodobne sa vyhneme 

súdnemu sporu; v tejto súvislosti je potrebné ponechať voľný byt v kulturáku; do 2-3 

týždňov by sa mala situácia vyjasniť a byt sa dá k dispozícii buď spoloč. SITA, alebo 

občanom; 

- Mgr. Miroslav Hudec – informoval prítomných o prioritách Komisie výstavby; 

medzi inými medzi ne patrí i možnosť premiestniť do priestorov viacúčel. budovy na 

Nitrianskej ulici, ktoré má v súčasnosti prenajaté spol. KAMEA, zdravotné stredisko; 

v súvislosti s uvedeným bolo prijaté nasledovné uznesenie:  

 

- Obecné zastupiteľstvo u l o ž i l o  Obecnému úradu pripraviť štúdiu možnej prestavby 

priestorov v obchodnom stredisku KAMEA pre účely vybudovania zdravotného 

strediska. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  9 poslancov 

proti: 0 poslancov  

 zdržalo sa: 0 poslancov 
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- p. starosta – informoval prítomných o problematike obecného erbu; je potrebné 

preveriť aký erb má obec zapísaný v Heraldickom registri; 

- ďalej predniesol stanovisko Komisie verejného poriadku, ktorá odporúča 24-

hodinovú službu Obecnej polície;  

- čo sa týka obecnej vývarovne, kolaudácia ešte neprebehla, sú tam drobné nedostatky, 

ktoré treba odstrániť; 

- informoval poslancov o novom Organizačnom poriadku obce, v súvislosti s ktorým 

bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

 

- Obecné zastupiteľstvo v z a l o  n a  v e d o m i e  nový Organizačný poriadok Obce 

Kalná nad Hronom, ktorý je platný od 1.4.2011.  

 

 

5. I n f o r m á c i e  o  p r i p r a v o v a n ý c h  V Z N  

 

 Návrhy aktualizovaných Všeobecne záväzných nariadení (VZN o Rokovacom 

poriadku Obecného zastupiteľstva a Komisií Obecného zastupiteľstva, VZN o Miestnych 

a správnych poplatkoch) tvoria prílohu tejto zápisnice. Materiál je možné pripomienkovať 

do 15.4.2011. 

 

6 .  K o n t r o l a  p l n e n i a  u z n e s e n í  

 

 Uznesenie č. 3/X. - a/2011 - OZ: ktorým OZ uložilo OcÚ preveriť aký objem 

finančných prostriedkov bol pridelený jednotlivým cirkviam, ktoré v obci pôsobia za 

obdobie posledných 4 rokov. 

Termín: 5.4.2011 

Zodpovedný : Ing. Eliška Svordová  

Uznesenie splnené 

 

Uznesenie č. 3/X. - q/2011 - OZ: ktorým OZ uložilo Obecnému úradu aby predložil 

predsedovi Komisie výstavby, životného prostredia a služieb Mgr. Miroslavovi Hudecovi 

situačné plány pozemkov a objektov v intraviláne obce, ktoré sa nachádzajú v obecnom 

vlastníctve. 

Termín: 5.4.2011 
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Zodpovedný : OcÚ Kalná nad Hronom 

Uznesenie splnené 

 

Uznesenie č. 3/X. - k/2011 - OZ: ktorým OZ uložilo Obecnému úradu, aby vyzval 

Poľovnícke združenie – Pohronie Kalná, ako žiadateľa o finančnú podporu na rekonštrukciu 

poľovníckej chaty o  bližšiu špecifikáciu účelu a výšky potrebných finančných prostriedkov. 

Termín : 5.4.2011 

Zodpovedný : OcÚ Kalná nad Hronom  

Uznesenie splnené 

 

7. N á v r h  V Z N  č .  2 0 / 2 0 1 1  o  p r a v i d l á c h  p r i d e ľ o v a n i a  d o t á c i í  

z  r o z p o č t u  o b c e  

 

 Návrh VZN tvorí prílohu tejto zápisnice. OZ VZN prerokovalo a jednohlasne 

schválilo.  

Hlasovanie: 

 prítomných: 9 poslancov 

 za:  9 poslancov 

 proti: 0 poslancov 

 zdržalo sa: 0 poslancov 

 

8 . V ý r o č n á  s p r á v a  o  č i n n o s t i  R e l a x a č n é h o  c e n t r a   

z a  r o k  2 0 1 0  

 

 Výročná správa o činnosti Relaxačného centra za rok 2010 tvorí prílohu tejto 

zápisnice.  

 Obecné zastupiteľstvo u l o ž i l o  Obecnému úradu vypovedať nájomnú zmluvu so 

spoločnosťou FIT STYLE, s.r.o. a pričleniť prenajaté priestory pod príspevkovú organizáciu 

Relaxačno – športový areál Kalná nad Hronom. Uznesenie nebolo schválené. 

Hlasovanie: 

 prítomných: 9 poslancov 

 za:  3 poslanci (Mgr. Hudec, Mgr. Bočák, p. Lacek) 

 proti: 5 poslancov (MUDr. Weis, Ing. Vajda, Bc. Gogora, p. Kocka, Ing. Lúdl) 

 zdržal sa: 1 poslanec (p. Guťan) 
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9. Ú p r a v a  r o z p o č t u  o b c e  K a l n á  n a d  H r o n o m  n a  r .  2 0 1 1  

 a  R o z b o r  h o s p o d á r e n i a  z a  r .  2 0 1 0  

 

     Rozbor hospodárenia obce Kalná nad Hronom za rok 2010 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Uvedený materiál bol jednohlasne schválený OZ. 

Hlasovanie:   

prítomných: 9 poslancov 

 za:  9 poslancov 

 proti: 0 poslancov 

 zdržalo sa: 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo úpravu rozpočtu obce na rok 2011. Výkup 

pozemkov sa navýši o sumu 420 000 EUR, nákup strojov a zariadení na sumu 90 000 EUR 

(v tejto položke nie je zahrnutý nákup autobusu) a odmeny poslancom a komisiám sa 

navýšia na sumu 11 000 EUR. Upravený rozpočet bol jednohlasne schválený. 

Hlasovanie: 

 prítomných: 9 poslancov 

 za:  9 poslancov 

 proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

V tejto súvislosti bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo u l o ž i l o  Komisii pre financie, strategický rozvoj a správu 

majetku obce, aby aktualizovali VZN o rozpočtových pravidlách obce. 

Hlasovanie: 

 prítomných: 9 poslancov 

 za:  9 poslancov 

 proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 
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10. R ô z n e   

 

a.) Dňa 9.2.2011 bola na OcÚ doručená žiadosť od Reformovanej 

kresťanskej cirkvi na Slovensku, Cirk. zboru v Kalnej nad Hronom 

o finančný príspevok na dokončenie vonkajšej renovácie kostola. OZ túto 

žiadosť prerokovalo a schválilo finančný príspevok vo výške 8 000 EUR. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  8 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržal sa: 1 poslanec (Bc. Roman Gogora) 

 

b.) Dňa 22.2.2011 bola doručená na OcÚ žiadosť od Samosprávy obyvateľov 

č. 164, J. Fučíka 1, 37 a 38, v ktorej žiadali o rekonštrukciu kanalizácie, 

ktorá sa nachádza za bytovým domom. Kanalizácia sa nachádza 

v havarijnom stave, dôkazom toho je jej časté upchávanie. OZ túto 

žiadosť prerokovalo a neschválilo. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  0 poslancov 

proti: 9 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

c.) Dňa 28.2.2011 bola na OcÚ doručená žiadosť od Poľovníckeho združenia 

– Pohronie Kalná, ktorá sa týkala finančnej podpory na rekonštrukciu 

Poľovníckej chaty. OZ danú žiadosť prerokovalo a schválilo poskytnutie 

finančných prostriedkov vo výške 2 000 EUR. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 
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d.) Na Obecný úrad doručil žiadosť p. Ľubomír Lukáč, bytom Kalná nad 

Hronom, SNP 550/53, ktorá sa týkala preplatenia vjazdu do dvora zo 

zámkovej dlažby, ktorú realizoval na vlastné náklady. Dlažbu žiada 

preplatiť v cene, v akej sa t.č. realizujú vjazdy do domov v Kálnici prostr. 

dodávateľskej firmy. Obecné zastupiteľstvo túto žiadosť prerokovalo 

a nesúhlasilo s preplatením. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  2 poslanci (Mgr. Hudec, Mgr. Bočák) 

proti: 7 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

e.) Na Obecný úrad bola doručená žiadosť od p. Lucie Lakatošovej, bytom 

Kalná nad Hronom, SNP 39 o odkúpenie rodinného domu na Dlhej ulici 

v Kalnej nad Hronom za cenu 10 500 EUR. P. Lakatošová by v dome 

naďalej bývala a obci by platila mesačné nájomné. Obecné zastupiteľstvo 

uložilo posúdiť túto žiadosť Komisii pre zdravotníctvo a sociálne veci, 

ktorej stanovisko bude predložené na ďalšom zasadnutí OZ. 

f.) Na OcÚ doručil žiadosť p. Tomáš Ciglan, bytom Kalná nad Hronom, ul. 

29. Augusta 17 o poskytnutie pravidelnej mesačnej finančnej výpomoci 

v ťažkej životnej situácii. Obecné zastupiteľstvo uložilo posúdiť túto 

žiadosť Komisii pre zdravotníctvo a sociálne veci, ktorej stanovisko bude 

predložené na ďalšom zasadnutí OZ. 

g.) Dňa 31.3.2011 doručil na Obecný úrad žiadosť Volejbalový tím z Kalnej 

nad Hronom, v ktorej žiadali o rekonštrukciu volejbalového ihriska na 

sídlisku JUH. Obecné zastupiteľstvo túto žiadosť prerokovalo a schválilo. 

Zároveň uložilo Komisii výstavby, životného prostredia a služieb 

prerokovať rozpočet predložený klubom a vyšpecifikovať všetky 

svojpomocné práce na realizáciu rekonštrukcie. Komisia predloží svoje 

stanovisko na ďalšie zasadnutie OZ. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  9 poslancov 

proti: 0 poslancov 
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zdržalo sa: 0 poslancov 

 

h.) Na Obecný úrad bola doručená ponuka na predaj pozemkov v k.ú. 

Kálnica, parc. č. 916/2 – orná pôda o výmere 1 688 m
2
 a parc. č. 917/2 – 

vodné plochy o výmere 1 144 m
2
 od p. Lívii Stankovskej, bytom 

Bratislava, Na úvrati 47. Obecné zastupiteľstvo túto žiadosť prerokovalo a 

neschválilo. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  0 poslancov 

proti: 9 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

i.) Obecné zastupiteľstvo u l o ž i l o  Obecnému úradu sprehľadniť tabuľku 

zverejňovaných zmlúv, faktúr a objednávok na internetovej stránke obce – 

v kolónke dodávateľ doplniť názov firmy. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

j.) Obecné zastupiteľstvo u l o ž i l o  Obecnému úradu začať zverejňovať 

faktúry, zmluvy, objednávky za rok 2010 a informovať OZ 

o harmonograme tohto zverejňovania. 

Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

k.) Obecné zastupiteľstvo u l o ž i l o  Komisii pre zdravotníctvo a sociálne 

veci prehodnotiť opodstatnenosť a podmienky pridelenia obecných 

nájomných bytov na ul. Mieru č. 1. 
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Hlasovanie: 

prítomných: 9 poslancov 

za:  9 poslancov 

proti: 0 poslancov 

zdržalo sa: 0 poslancov 

 

1 1 . D i s k u s i a  

 

- p. Pavol Krajči – vyjadril názor, že nesúhlasí s tým, že v zrekonštruovanej 

Požiarnej zbrojnici budú mať sídlo spolu s členmi požiarnickeho družstva aj 

príslušníci Obecnej polície;  

- p. starosta – priestory, v ktorých v súčasnosti sídlia Obecní policajti sú vo veľmi 

zlom stave a k rekonštrukcii Požiarnej zbrojnice sa pristúpilo aj z toho dôvodu, 

aby sa táto situácia vyriešila ich presťahovaním do priestorov Zbrojnice;  

- p. Alexander Kováč – sťažoval sa na rómskych spoluobčanov na ul. SNP, 

s ktorými majú neustále problémy pri spolunažívaní; požiadal p. starostu, aby sa 

u p. riaditeľa ZŠ zistila dochádzka detí z týchto rodín;  

 

Nakoľko občania nemali žiadne diskusné príspevky, tento bod programu bol 

ukončený. 

 

12. Návrh na uznesenie 

 

 Ing. Arpád Vajda, predseda návrhovej komisie predložil poslancom návrh na 

uznesenie z dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Uznesenie č. 4/2011 – OZ 

 

I. 

Otvorenie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom dňa 5.4.2011 u r č i l o  za overovateľa 

zápisnice MUDr. Martina Weisa, poslanca OZ. 

 

Za zapisovateľku u r č i l o  Ing. Elišku Svordovú, pracovníčku Obecného úradu 

v Kalnej nad Hronom. 

 

 



79 

 

                                                              II. 

                                         Schválenie návrhovej komisie 

 

Obecné zastupiteľstvo s c h v á l i l o  návrhovú komisiu v tomto zložení: 

- predseda: Ing. Arpád Vajda, poslanec OZ, 

- členovia: p. Michal Guťan, Mgr. Miroslav Hudec, poslanci OZ. 

 

 

III. 

Interpelácie poslancov a pripomienky občanov 

  

Obecné zastupiteľstvo v z a l o  n a  v e d o m i e  interpelácie poslancov Obecného 

zastupiteľstva a pripomienky občanov a odpovede na ne. 

Obecné zastupiteľstvo:  

a) R o z h o d l o , že rokovania OZ budú spravidla trvať do 22:00 hod., s tým, že 

v prípade že bude potrebné dokončiť bod programu, bude sa hlasovať o tom, že 

sa zasadnutie OZ predlžuje. 

b) R o z h o d l o , že hlasovanie poslancov sa bude zaznamenávať menovite. 

c) P o v e r i l o  starostu obce odkúpením časti pozemku, ktorý sa nachádza v k.ú. 

Kalná, parc. registra E KN, parc. č. 1524/11 – orná pôda o výmere 175 243 m2 

(LV č. 745) o rozlohe max. 14 ha za cenu max. 3 EUR/m
2
 za účelom 

perspektívneho rozvoja obce. 

d) V z a l o  n a  v e d o m i e  nový Organizačný poriadok Obce Kalná nad Hronom, 

ktorý je platný od 1.4.2011. 

e) P r e r o k o v a l o  a s c h v á l i l o  Zmluvu o výpožičke medzi Reformovanou 

kresťanskou cirkvou na Slovensku, Cirkevným zborom v Kalnej nad Hronom, so 

sídlom 935 32 Kalná nad Hronom, Mlynská 2 a Obcou Kalná nad Hronom, na 

základe ktorej Požičiavateľ (Ref. cirkev) prenecháva Vypožičiavateľovi (Obec) 

do bezplatného užívania cintorín za účelom prevádzkovania, spravovania 

a údržby.  

 

 

ÚLOHA č. 1: 

OZ u l o ž i l o  Komisii pre rozvoj vzdelávania a kultúry a Komisii mládeže a športu 

predložiť návrh na rozšírenie detských ihrísk v obci a to na sídlisku JUH a v časti obce 

Kálnica. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovední: p. Roman Lacek, Bc. Roman Gogora (predsedovia komisií) 

 

ÚLOHA č. 2: 

OZ u l o ž i l o  Komisii mládeže a športu pripraviť návrh modernizácie športového 

areálu v Kálnici. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: Bc. Roman Gogora (predseda komisie) 

 

ÚLOHA č. 3: 

OZ u l o ž i l o  Komisii mládeže a športu zistiť záujem a preveriť možnosti prepravy 

detí z časti obce Kálnica do Kalnej a späť.  

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: Bc. Roman Gogora (predseda komisie) 
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ÚLOHA č. 4: 

OZ u l o ž i l o  Obecnému úradu pripraviť štúdiu možnej prestavby priestorov 

v obchodnom stredisku KAMEA pre účely vybudovania zdravotného strediska.  

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: OcÚ 

 

 

ÚLOHA č. 5: 

OZ u l o ž i l o  Obecnému úradu pripraviť architektonickú štúdiu na rozšírenie 

jestvujúcich parkovacích miest okolo sídliska JUH.  

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: OcÚ 

 

IV. 

Informatívna správa starostu obce 

 

Obecné zastupiteľstvo v z a l o  n a  v e d o m i e  informatívnu správu pána starostu. 

 

V. 

Informácie o pripravovaných VZN 

 

 Obecné zastupiteľstvo v z a l o  n a  v e d o m i e  informácie o pripravovaných 

Všeobecne záväzných nariadeniach (VZN), ktoré je možné pripomienkovať do 15.4.2011:  

- VZN o Rokovacom poriadku Obecného zastupiteľstva a Komisií Obecného 

zastupiteľstva, 

- VZN o Miestnych a správnych poplatkoch. 

 

VI. 

Kontrola plnenia uznesení 

 

  Uznesenie č. 3/X. - a/2011 - OZ : ktorým OZ uložilo OcÚ preveriť aký objem 

finančných prostriedkov bol pridelený jednotlivým cirkviam, ktoré v obci pôsobia za 

obdobie posledných 4 rokov. 

Termín: 5.4.2011 

Zodpovedný : Ing. Eliška Svordová  

Uznesenie splnené 

 

Uznesenie č. 3/X. - q/2011 - OZ: ktorým OZ uložilo Obecnému úradu aby predložil 

predsedovi Komisie výstavby, životného prostredia a služieb Mgr. Miroslavovi Hudecovi 

situačné plány pozemkov a objektov v intraviláne obce, ktoré sa nachádzajú v obecnom 

vlastníctve. 

Termín: 5.4.2011 
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Zodpovedný : OcÚ Kalná nad Hronom 

Uznesenie splnené 

 

Uznesenie č. 3/X. - k/2011 - OZ: ktorým OZ uložilo Obecnému úradu, aby vyzval 

Poľovnícke združenie – Pohronie Kalná, ako žiadateľa o finančnú podporu na rekonštrukciu 

poľovníckej chaty o  bližšiu špecifikáciu účelu a výšky potrebných finančných prostriedkov. 

Termín : 5.4.2011 

Zodpovedný : OcÚ Kalná nad Hronom  

Uznesenie splnené 

 

VII. 

Návrh VZN č. 20/2011 o pravidlách prideľovania dotácií z rozpočtu obce 

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo VZN č. 20/2011 o pravidlách 

prideľovania dotácií z rozpočtu obce. 

 

 VIII. 

Výročná správa o činnosti Relaxačného centra za rok 2010 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Výročnú správu o činnosti Relaxačného 

centra za rok 2010. 

 

IX. 

Úprava rozpočtu obce Kalná nad Hronom na r. 2011 a Rozbor hospodárenia za r. 2010 

 

a) OZ prerokovalo a schválilo úpravu rozpočtu obce na rok 2011, s tým, že výkup 

pozemkov sa navýši o sumu 420 000 EUR, nákup strojov a zariadení na sumu 

90 000 EUR (v tejto položke nie je zahrnutý nákup autobusu) a odmeny 

poslancom a komisiám sa navýšia na sumu 11 000 EUR.  

 

b) OZ prerokovalo a schválilo rozbor hospodárenia obce za rok 2010. 

 

ÚLOHA č. 6: 

OZ u l o ž i l o  Komisii pre financie, strategický rozvoj a správu majetku obce, aby 

aktualizovali VZN o rozpočtových pravidlách obce. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: Ing. Otto Lúdl (predseda komisie) 

 

X. 

Rôzne 

 

a.) OZ p r e r o k o v a l o  a s c h v á l i l o  žiadosť Reformovanej kresťanskej cirkvi na 

Slovensku, Cirkevného zboru so sídlom v Kalnej nad Hronom o finančný príspevok na 

dokončenie vonkajšej renovácie kostola vo výške 8 000 EUR. 
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b.) OZ p r e r o k o v a l o  a n e s c h v á l i l o  žiadosť Samosprávy obyvateľov č.d. 164, na 

ul. Fučíka č. 1 v Kalnej nad Hronom o rekonštrukciu kanalizácie bytového domu, 

s tým, že trasu od hlavnej kanalizácie po prvú revíznu šachtu zabezpečí obec po 

vzájomnej dohode so správcom kanalizácie Ing. Júliusom Ferlíkom a samosprávou.  

c.) OZ p r e r o k o v a l o  a s c h v á l i l o  doplnenú žiadosť Poľovníckeho združenia – 

Pohronie Kalná o finančnú podporu na rekonštrukciu poľovníckej chaty vo výške 

2 000 EUR (celk. hodnota rekonštrukčných prác je 8 000 EUR). 

d.) OZ p r e r o k o v a l o  žiadosť p. Ľubomíra Lukáča, bytom Kalná nad Hronom, SNP 

550/53 o preplatenie vjazdu do dvora zo zámkovej dlažby, ktorú realizoval na vlastné 

náklady v cene, v akej sa t.č. realizujú vjazdy do domov v Kálnici prostr. dodávateľskej 

firmy. OZ n e s ú h l a s í  s preplatením zámkovej dlažby. 

e.) OZ prerokovalo žiadosť p. Lucie Lakatošovej, bytom Kalná nad Hronom, SNP 39 

o odkúpenie rodinného domu na Dlhej ulici v Kalnej nad Hronom za cenu 10 500 

EUR. 

 

ÚLOHA č. 7: 

OZ u l o ž i l o  Komisii pre zdravotníctvo a sociálne veci posúdiť túto žiadosť 

a stanovisko predložiť na zasadnutie OZ. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: MUDr. Martin Weis (predseda komisie) 

 

f.) OZ p r e r o k o v a l o  žiadosť p. Tomáša Ciglana, bytom Kalná nad Hronom, 29. 

Augusta 17 o poskytnutie pravidelnej mesačnej finančnej výpomoci v ťažkej životnej 

situácii.  

 

ÚLOHA č. 8: 

OZ u l o ž i l o  Komisii pre zdravotníctvo a sociálne veci posúdiť túto žiadosť 

a stanovisko predložiť na zasadnutie OZ. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: MUDr. Martin Weis (predseda komisie) 

 

g.) OZ p r e r o k o v a l o  a s c h v á l i l o  žiadosť volejbalového tímu o rekonštrukciu 

volejbalového ihriska. 

 

ÚLOHA č. 9: 

OZ u l o ž i l o  Komisii výstavby, život. prostredia a služieb prerokovať rozpočet 

predložený volejbalovým klubom a vyšpecifikovať všetky svojpomocné práce na 

realizáciu rekonštrukcie volejbalového ihriska. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: Mgr. Miroslav Hudec (predseda komisie) 

 

h.) OZ p r e r o k o v a l o  a n e s c h v á l i l o  odkúpenie pozemkov v k.ú. Kálnica, parc. č. 

916/2 – orná pôda o výmere 1 688 m2 a parc. č. 917/2 – vodné plochy o výmere 1 144 

m2 od p. Lívii Stankovskej, bytom Bratislava, Na úvrati 47. 

 

ÚLOHA č. 10: 

OZ u l o ž i l o  Obecnému úradu sprehľadniť tabuľku zverejňovaných zmlúv, faktúr 

a objednávok na internetovej stránke obce – v kolónke Dodávateľ – doplniť názov 

firmy. 

Termín: 3.5.2011 
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Zodpovedný: OcÚ 

 

ÚLOHA č. 12: 

OZ u l o ž i l o  Komisii pre zdravotníctvo a sociálne veci prehodnotiť opodstatnenosť a 

podmienky pridelenia obecných nájomných bytov na ul. Mieru č. 1. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: MUDr. Martin Weis (predseda komisie) 

 

 

XI. 

Diskusia  

OZ v z a l o  n a  v e d o m i e  diskusné príspevky a odpovede na ne. 

 

 

XII. 

Záver 

 

Keďže program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom bol 

vyčerpaný, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

                Ján  F ö l d y ,  I n g .                              Ladislav É h n,  Ing.                                                           

                   prednosta OcÚ                                                               starosta obce 

 

 

 

 

MUDr. Martin Weis 

overovateľ zápisnice 

                         

 

 

Za správnosť: Ing. Eliška Svordová 

 

 

Podľa §13 ods. 6 Zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb. p. starosta pozastavuje 

výkon nasledovného uznesenia, nakoľko sa domnieva, že je pre obec zjavne nevýhodné: 

 

ÚLOHA č. 11: 

OZ u l o ž i l o  Obecnému úradu začať zverejňovať faktúry, zmluvy, objednávky za rok 2010 

a informovať OZ o harmonograme tohto zverejňovania. 

Termín: 3.5.2011 

Zodpovedný: OcÚ 


